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Protokoll

Protokoll fört vid styrelsemöte i Ballingslövs Byalag 2012-02-27.

Närvarande: Erling S, Erling A, Anders, Christer, Bo, Magnus, Per samt Stewe.

 §1. Mötet öppnades av ordförande Stewe.

 §2. Dagordningen fastställdes.

 §3. Föregående mötes protokoll fastställdes.

 §4. Kassarapporten delgav oförändrat läge, alltså drygt 30 000 i kassan.

 §5. Stewe & Magnus hade träff med representanter från kommunen idag 
angående åtgärdspunkter i byn med anledning av den kommande 
pågatågstrafiken. Vid detta mötet verkade inte kommunen lika entusiastisk 
som tidigare möten indikerat, men vi gnetar på för att försöka få med så 
mycket som möjligt. Även utformningen av stationsområdet togs upp.
Ett uppföljande möte planeras till maj månad.

 §6. Affären Nacksvinget är under renovering, öppning planeras framåt vårkanten.

 §7. Vi vill ha en genomgång i bullervallen (med ljudfälla) för att förbättra 
framkomligheten till stationen. Stewe skickar en skrivelse om detta.

 §8. Efter det officiella första spadtaget på stationen hölls en middag för inbjudna 
gäster i eventhuset på Ballingslövs Kök. Byalaget hade ett par representanter 
på plats.

 §9. Övriga frågor:
 a) Byalaget har fått lite historiskt material som donation från Elsa-Lill 

Truedsson vilket vi tacksamt tar emot.

 §10. Nästa möte planeras till 2012-04-02, kl 19 på Bafab.

 §11. Mötet avslutades i god ordning.

Per knappade texten.
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